
 

 

Treść zapytania radnego Krzysztofa Winiarskiego  

w sprawie remontu drogi wojewódzkiej nr 627 na odcinku Orło - Ostrów 

Mazowiecka 

Podczas obrad Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Przeciwdziałaniu Bezrobociu 
Sejmiku Województwa Mazowieckiego w dniu 14 kwietnia 2022 r. zapytałem o zagrożenie 
realizacji tej inwestycji. Na moje pytanie odpowiedział pan Grzegorz Obłękowski Dyrektor 
Mazowieckiego Zarządu Dróg. Stwierdził, że MZDW jest w kontakcie z wykonawcą, że wpłynął 
wniosek od wykonawcy o aneks i że MZDW będzie tę umowę aneksować do 14 czerwca, 
oraz że z przedstawionego przez wykonawcę harmonogramu wynika, że zadania zostaną 
zrealizowane. 

Niestety sytuacja na tym odcinku nie poprawiła się, a wręcz przeciwnie. Kierowcy przejeżdżający 
tym odcinkiem narzekają na małe zaangażowanie ludzi i sprzętu oraz częstą awaryjność 
tymczasowych świateł sygnalizacyjnych. Już teraz widać, że zapowiadany w aneksie termin 
nie został dotrzymany, a monitorowanie sytuacji przez MZDW nie przyniosło żadnego efektu. 

Proszę więc Pana Przewodniczącego o interwencję w tej sprawie. 

 


